
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

            Incheiat astazi 27.11.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica , judetul Ialomita
orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr.244/21.11.2019  si OUG nr. 57/2019  privind Codul
administrativ,
              La sedinta participa un numar de  11  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, Avram Ionela, 
Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin  Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Sava  Ani Titela, Zainea Ancuta.   La sedinta mai participa  doamna primar
Decu Fănica si  domnul    secretar  general  Mănăilă Petrică,.
       Sedinta este deschisa de catre domnul Mănăilă Petrică ,  care arată  faptul ca sedinta se 
desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  11  consilierii in functie  din 11 cat constituie  Consiliul 
Local. In  comtinuare   supune la vot procesul verbal de la sedinta ordinară  din  luna  septembrie , cu 
eventuale obiectii , cu mențiunea că  cel de la sedinta  din  luna octombrie, nu la finalizat,  urmând sa 
fie aprobat  la ședința următoare.
  Domnul consilier Rosu Adrian  intervine  si  consideră că mai  bine nu se mai supun la vot, dacă  tot 
nu se întocmesc  la timp deoarece  nu mai  tine minte ce a discutat   cu doua luni in urmă. 
  Doamna  Consilier Alvădanei Mița se înscrie la  cuvânt și  precizeaza  că pentru alegerea   
presedintelui de ședință, la  propunerea doamnei Dogaru Lenuța,   domnul consilier Mitan Ion Madalin 
a fost trecut atat la voturi pentru cat și la  abțineri.
  Domnul secretar   Mănăilă Petrică  intervine  si  precizează  că  va corecta   acea dublură semnalată.
   Doamna consilier Alvadanei Mița   intervine  si face  referire la punctul 2  de la sedinta din luna 
septembrie , respectiv  evenimentul  cultural –Aniversare 50+ , afirmând că   anul trecut  a venit si 
dansa cu această  propunere de  organizare a  evenimentului, dar nu a primit  nici un raspuns, dar acum 
puteati sa specificati  ca a fost si la propunerea sa, avand in vedere ca si consilieri  pot face  propuneri, 
după care  o întreabă pe doamna primar Decu Fănica,  dacă   isi mai aduce aminte de propunerea  sa.     
  Doamna  primar Decu Fănica intervine si raspunde ca  nu isi aminteste,  întreband  in  ce  context au 
avut loc aceste discutii si daca nu este mentionat in procesul verbal, este o bila neagra pentru domnul 
secretar. In continuare  mentionează că propunerea sa  a venit ca urmare a solicitarilor  celor  doi  
precizati in procesul verbal,  la  acel  moment  a-ti   întrebat  de unde a venit propunerea,   ocazie  cu 
care  putea-ti să  readuce-ti în discuție si  propunerea dumneavoastra.  
  Domnul secretar manaila petrica intervine si precizeaza ca  daca  aceasta discutie a avut loc  , sigur se 
regaseste pe inregistrarea de la sedinta respectiva , fiind mentionata si in procesul verbal.
   Doamna consilier Alvădanei Mita intervine si   precizează că  sigur discuția  a avut loc anul trecut, 
dar i s-a raspuns mai superficial .
    Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza ca  asta este parerea dumneavoastra, pentru ca 
dansa nu trateazea superficial  nimic.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se înscrie la cuvant și  in primul rand,  face referire  la faptul că  
domnul secretar   a tinut  cont  de sfatul sau   privind   redactarea procesului verbal,   reducandu-se  la  
10, numarul de pagini, ceeae ce este bine,  aproapte jumatate din conținut  fiind    formalitatile de 
procedura.  In esență trebuie  mentionate  discuțiile sensibile care fac obiectul   proiectului  de pe 
ordinea de zi,  nefiind  nevoie de discuții inutile in procesul verbal, exact asa cum a specificat, cu 
liniuta de dialog, cu semnul intrebari la sfârsit și trebuie extras  ceea ce este esential din întrebare. 
  In al doilea rand,  ca o bila neagră, arată  faptul că în mod repetat  se întâmpla sa se transmita cu 
intârziere procesele  verbale de catre domnul secretar,  după care întreabă cine  se  face vinovat, cine 
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raspunde de toate acestea   si ce masuri  se iau. 
   Domnul secretar Manaila Petrica intervine  si referitor  la redactarea  discutiilor pe marginea   
proiectelor de pe ordinea de zi,  considera ca trebuie   ca acestea sa se desfasoare   in mod  ordonat cat 
mai concis   si strict pe problema  aflata in discutie, pentru  a fi mentionate  corect   in procesul  verbal, 
ca sa nu mai existe obiectii  in acest sens.  
   Nu mai sunt discutii se supune la vot procesul verbal din luna septembrie si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel,  Mitan  Ion Madalin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
   Domnul     presedinte de sedinta  Marin Ionel   prezinta  proiectul ordinei  de zi  a sedintei  aceasta 
fiind inaintată domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza 
Nr.
ctr.

Materiale  supuse dezbaterii  și aprobării Inițiator

1. Proiect de hotarare privind  rectificarea bugetului 
local  pe anul 2019

Primar
Decu Fănica

2. Proiect de hotarare pentru modificarea unor articole 
din Anexa la  HCL Stelnica  nr. 38/2019 privind 
indexarea taxelor si impozitelor locale pentru anul 
2020

Primar
Decu Fănica

3 Proiect de hotarare pentru modificarea unor articole 
din ROF al  Serviciul public de salubrizare al 
comunei Stelnica  

Primar
Decu Fănica

4 Proiect de hotarare privind   revizuirea 
Regulamentului de Organizare si Functionare al  
Consiliului local Stelnica

Primar
Decu Fănica

5 Proiect de hotarare privind  constituirea echipei 
mobile pentru intervenție de urgență în cazurile de 
violență domestică.

Primar
Decu Fănica

   Se supune la vot  ordinea de zi   si se votează cu;
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion  Madalin,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume :  Proiect de hotarare privind    rectificarea
bugetului  local  pe anul 2019- initiator primar Decu Fanica.
      Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care   da 
prezinta  raportul  de  specialitate., avand in vedere ca doamna contabil Stroe Geta  nu este prezenta.
   In  continuare  detaliază  propunerile  privind majorarea  sumele pe  capitolele de venituri si cheltuiel,
precum si repartizarea  acestora  pe capitolele de cheltuieli, la cele doua sectiuni , respectiv de 
functionare si dezvoltare.
 Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea         
acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna consilier Zainea Ancuța se înscrie la cuvânt și  intreaba de  ce se iau   banii de la cultura  
recreere si religie   si se duc la modernizare drumuri publice,   respectiv suma de 6500 lei, pentru 



proceduri de achizitie si taxe ISC,   ce anume proceduri de achizitie  sunt derulate.? 
   Doamna  primar Decu Fanica   intervine si  precizează că  sunt acele proceduri  de achizitie care sau  
facut  pe SICAP  si trebuiesc platite, fiind o operatiune foarte  complicate, precum si taxele  ISC de 
0,1% si 0,5%  din valoarea  investitiei,  prevazuta in autorizatia de construire
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si facere  referire la suma de 8600 lei pentru achizitie  a 
doua central electrice, dupa care  intreaba  care este valoarea  unei centrale si daca exista vreo oferta .
   Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca amandoua ajung undeva la    8100 lei, avem 
oferta pe care  o vom pune la  dispozitie. 
  Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si precizează că in fiecare luna se actualizeaza bugetul la 
capitolul  cultura,  recreere si religie, privind cheltuielile materiale, solicitand  informatii privimd 
cheltuielile  cu evenimentul Aniversare 50+.
   Doamna primar  Decu Fanica intervine si  precizează ca nu are acum informatiile  necesare, dar s-au  
prezentat in luna  octombrie,  cand s-a aprobat contul de executie  pe trimestrul III, o sa-i  transmita 
doamnei contabil  sa va puna la dispozitie in sedinta  urmatoare.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  referitor la lista obiectivelor de investitii unde este 
prevazut suma de 9 mii lei pentru achizitie pompa   Lowara, iar in luna septembrie  a fost alocata  suma
de 11 mii lei, de unde este aceasta diferenta.
   Doamna primar Decu Fanica intervine  si   precizeaza ca   pompa  respectiva  a fost achizitionat cu 
suma de  8 mii lei,   iar diferenta de 2 mii lei au fost  dusi la alte capitol de cheltuiala , ca prevedere 
bugetara.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si intreaba  de ce  s-a pus la materialul de sedinta  acel 
proiect de hotarare de la consiliul  judetean.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca este   vorba de  suma alocata pentru DC 8, 
fata de cei 240 mii  alocati initial  s-a suplimentat cu suma de 121 mii lei.
  Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 69/27.11.2019
      Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare pentru modificarea 
unor articole din Anexa la  HCL Stelnica  nr. 38/2019 privind indexarea taxelor si impozitelor locale 
pentru anul 2020- initiator primar Decu Fanica.
        Doamna consilier  Avram Ionela,  presedintele comisiei  pentru buget, finante, programe de 
dezvoltare, administrarea domeniului public si privat   prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.        
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care  
explica   ca aceste modificari sunt la art. 493 –Sanctiuni , unde  nu au fost indexate  corespunzator cu 
rata inflatiei, limitele minime si maxime ale amenzilor prevazute de codul fiscal, pentru persoanele 
fizice si juridice.
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul consilier Rosu Adrian intervine si  intreaba care sunt  valorile   actuale ale amenzilor si daca 
s-au dat amenzi.
  Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizează că  limitele minime si maxime  ale amenzilor 
prevazute  in codul fiscal  vor fi indexate cu  rata inflatiei de 4,6%, care sunt  pentru anul 2020,  nu s-au
aplicat anul acesta.  
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant si o  întreabă daca  aceste  impozite si taxe 
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locale  si  sanctiunile  respective, indexate cu rata inflatiei,  cu modificarile  facute,   au produs efecte  
anul acesta.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizează că   hotararea  privind  indexarea cu rata inflatiei
a   impozitelor  si taxelor locale,  cu toate modificarile facute  in cursul acestui an,  va fi aplicabila 
pentru anul 2020. 
  Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si intreabă unde se preda  toate aceste   modificari ale 
impozitelor si taxelor  locale, dupa ce sunt aprobate in consiliul local.
   Domnul secretar  Manaila Petrica  intervine  si precizeaza ca  dupa adoptarea lor,  aceste hotarari  se 
inainteaza catre prefect  pentru verificarea controlului de legalitate, catre  primar pentru punerea in 
aplicare si bineinteles  se afiseaza  pe site si la avizierele publice. 
 Doamna consilier Zainea  Ancuta intervine si  intreaba  cine introduce  datele , pentru că după cum se 
stie exista un program informatic. 
  Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizează  că avem contract de prestari servicii cu  o 
societate  care administeaza acest program informatic de taxe si impozite locale, care pe baza  
ducumentelor furnizate de noi,  fac actualizarile  la sfarsitul anului pentru anul fiscal urmator.                
    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 70/27.11.2019
  Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare pentru modificarea unor 
articole din ROF al  Serviciul public de salubrizare al comunei Stelnica  - initiator primar Decu 
Fanica.
     Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru amenajarea 
teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul comisiei de 
specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
     Doamna  primar Decu Fanica dă citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare  , după care  
da cuvântul domnului  secretar  pentru a explica  in ce consta  aceste modificari.
   Domnul  secretar Manaila  Petrica intervine si  precizează că asa cum s-a discutat la  comisie, este 
vorba de acel articol de la capitolul-Sancțiuni,   pe marginea caruia  au fost facute mențiuni  in urma 
controlului de legalitate, in sensul ca  nu este legal ca pentru nerespectarea  prevederilor  din 
regulament  sa se aplice  o singura contravenție,  drept pentru care  l-am modificat   si am prevazut  ca  
incalcarea acestuia se va sanționa cu contraventiile reglementate  de legislatia nationala  din domeniul 
salubrizarii si gestionarii deșeurilor.   In continuare   mentioneaza ca la art.2  din proiectul de hotarare  
se propune  actualizarea  ROF al serviciului  public de salubrizare , care va cuprinde  si aceste 
modificări, precum si cele anterioare.
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
  Domnul consilier Rosu Adrian   se înscrie  la cuvant si ca sa fie clar,    întreabă daca doar art. 56 din 
regulament se modifică, în rest va  ramane la fe  .
   Domnul secretar Manaila Petrică intervine si precizează ca asa  cum a afirmat anterior  aceasta este  
singura modificare  si va fi actualizat si cu i aceasta modificare, pentru a fi  complet.  
  Doamna consilier Zainea Ancuța  se înscrie la cuvânt  și  referitor  la   OG nr.2/2001 privind regimul 
juridic al contracventiilor,   mentionata  in adresa  de la prefectura,  precizează ca nu s-a tinut cont  de 
aceasta,   atunci cand  s-au aprobat   ROF la infiintarea diferitelor servicii publice locale,  unde  au fost 
stabilite   sanctiuni contraventinale  cu încalcarea   prevederilor legale  si a fost nevoie de fiecare data  
sa le modificăm. .



    Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 71/27.11.2019 
     Se trece la punctul  nr.4  de pe ordinea de zi si anume : Proiect de hotarare privind   revizuirea 
Regulamentului de Organizare si Functionare al  Consiliului local Stelnica - initiator primar Decu 
Fanica.
            Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezintă raportul comisiei 
de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
   Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, dupa care   dă 
cuvantul domnului secretar Manaila Petrica, pentru mai multe explicatii.
  Domnul   secretar Manaila Petrica  intervine si precizeaza ca  revizuirea  regulsmentului  de 
organizare   si functionare a  Consiliului local are la baza  OG nr. 57/2019  privind Codul administativ ,
care prevede  ca in termen de 120 de zile de la intrarea in vigoare sa se revizuiasca  regulamentul. In 
continuare detaliază  principalele modificari care au survenit .
  Domnul    presedinte de sedinta  Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Domnul  consilier  Rosu Adrian se înscrie la cuvant  si  solicită domnului  secretar   sa   precizeze 
concret care sunt modificarile  pe fiecare capitol in parte.
    Domnul secretar   Mănăilă Petrică  intervine  si  precizează  că la  cap. I-Constituirea  Consiliului 
local,  mandatele de consilier  sunt validate de judecatorie  ca si cel de primar,  pe baza unei 
documentații înaintate de secretar,  la cap. IV-Functionarea  Consiliului local , s-a  modificat    
cvorumul de adoptare   a unor hotarari,  iar la capitolul V -Sanctiuni Disciplinare aplicabile 
consilierilor  locali, sunt   prevazute  mult mai clar . 
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  considera  ca  era necesar sa se facă o dezbarere  pe 
acest regulament. 
  .Domnul secretar  Manaila Petrică  intervine si  o roagă pe  doamna  consilier Zainea  Ancuta  să    
precizeze  ce  nu este  prevazut  sau este  necorespunzator  in   acest regulament.  
   Doamna consilier  Zainea  Ancuta intervine si  face referire la modul de  constituire a  comisiilor de 
specialitate,  solicitand  domnului secretar  o parere personală  si îl întreaba daca comisiile de 
specialitate  care funcționeaza  in momentul de față s-au constituit  intocmai după  pregatirea 
profesională.
   Domnul secretar  Mănăilă Petrică  intervine  si precizează că  aceste comisii  de specialitate sunt  
formate din   consilieri locali ,  proportional  cu numarul de mandate obtinute la ultimele alegeri locale, 
,  de regulă, în funcție de   pregatirea profesională   si domeniul în care iși desfîșoară activitatea.  
  Doamna consilier Zainea Ancuța  intervine   si face referire la  alegerea președintelui de ședință, care 
din punctul sau de vedere  trebuie sa o  indeplinească  pe rand,   toti consilierii in functie,  sau cel putin 
pentru cei aflati la primul mandat , pentru a avea aceasta experiență si sa îsi asume conducerea unei 
ședinte timp de 3 luni asa cum prevede regulamentul..
    Doamna consilier  Alvădanei Mița se înscrie la cuvânt  și  îl întreabă pe domnul secretar daca s-a 
procedat  corect și legal cand a fost validat mandatul domnului Mitan Ion Mădălin, avand in vedere a 
trecut  foarte mult de la demisia domnului Jitea Marian .
    Domnul secretar  Mănăilă Petrică intervine si precizează că   a fost validat in  baza legislației in 
vigoare la acel moment, iar Codul administrativ a intrat in vigoare in data de 05 iulie 2019. In 
continuare  mentionează că    este  problema partidului politic  pentru  desemnarea supleantului , legea 
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nu conditionează  un anumit termen..
        Nu mai sunt discutii si se voteaza cu;
 - 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 72/27.11.2019 
  Se trece la punctul  nr.5  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare privind  constituirea
echipei mobile pentru intervenție de urgență în cazurile de violență domestică.- initiator primar Decu
Fanica.
      Doamna  consilier Dumitrache Mihaela, presedintele comisiei, pentru cultura, culte , sanatate, 
învățământ, asistență socială și protectia copilului,  prezinta raportul comisiei de specialitate, ce a 
avizat favorabil acest proiect de hotarare.
  Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  referatul de aprobare, după care  face
referire la discutiile de la comisie unde a explicat  de ce este necesar să  avem constiuita  aceasta echipă
mobila de intervenție  în caz de violență domestică, precum și componența acesteia.
   Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii pe marginea 
acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta se inscrie la cuvant si  precizeaza ca  a sesizat  si dansa că era
impetuos necesar  constituirea acestei echipe mobile  de intervenție, la fel de impetuos era de aprobat in
organigrama  prezentată   in sedința trecuta, înființarea  postului de asistent social, având în vedere
multiplele cazuri sociale  cu care vă confruntați. Din punctul său de vedere  in  componenta acestei
echipe mobile   trebuia sa fie  viceprimarul, secretarul  si asistentul social, urmnd ca  politisti locali sa
completeze echipa pâna la 5.
   Domnul secretar  Mănăilă Petrică  intervine si prezinta  procedura  privind constituirea   echipei
mobile de intervenție,   unde este  precizat   cine trebuie sa faca parte , respectiv   asistentul  social,
polițiisti locali, reprezentantii cultelor religioase sau al  unor ong-uri. 
    Doamna consilier Zainea Ancuța  se înscrie la cuvant si întreabă dacă sunt cazuri  de violență
domestică  pe raza comunei Stelnica.
    Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine  și  precizează că  nu avem cunostință  de astfel de cazuri
de violență  domestică  în comună, dar  la nivel  national se întâmplă, fiind foarte mult mediatizat,  fapt
ce  a dus la  reglementarea  acestui fenomen, fiind necesar sa ne conformăm si noi la nivel local  pentru
a fi pregatiți pentru asfel de situații..   
   Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine  si  face referire la un caz  social  al unei familii cu copii
multi, unde tatal a fost batut  cu bestialitate pentru care  are  certificat medico legal , copii au fost tunși
de catre o altă persoană , după care întreabă dacă  acest caz  nu se încadrează la violență domestică.
   Doamna  primar Decu  Fanica intervine si  precizează ca pentru acest caz există dosar penal la Politie,
este vorba de familia  numitului Drincă Sorin Ionel zis Maț.
  Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine si precizează  ca  violența domestică este   atunci cand
sotul sau soția  isi  agresează celalalt sot, concubinul –concubina,  copii sunt maltratați de către proprii
părinți, sau de cei vitregi.
   Nu mai sunt discuții si se voteaza cu ; 
- 11 voturi  pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian,, Dogaru Lenuta, 
Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Mitan Ion Mădălin, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Sava Ani 
Titela, Zainea Ancuta)
    Se adopta HCL Stelnica  nr. 73/27.11.2019 
   Doamna  Alvadanei Mița  se înscrie  la cuvânt  si  îl  întreabă pe domnul secretar  Manaila Petrică , 
dacă se poate  discuta si alte probleme  in afara ordinei de zi si  unde le încadrează.



   Domnul secretar Mănăilă Petrică intervine și precizează  că este  la latitudinea domnilor consilieri  sa 
stabilească  de comun acord sau prin vot,  dacă  trecem pe ordinea de  zi si punctul-Alte discuții.
   Domnul consilier Constantin Lucian  intervine si îl întreabă pe domnul secretar,  dacă a discutat  cu 
ceilalti colegi privind aceasta problemă, așa cum a promis  la ședința din luna septembrie , fiind 
menționat si în  procesul verbal.
    Domnul secretar Mănăilă Petrică  intervine si  precizează că a  discutat  și uni trec, alti nu trec,   pe 
ordinea de zi  punctul- alte discuții, nefiind o practică comuna si  nici nu este reglementat undeva.
   Doamna consilier Alvădanei Mița  intervine  și  o intreabă pe doamna primar Decu Fănica,  dacă  sție 
cine a depozitat in incinta  fostului CAP , acea griblura asfaltică  în ce scop  și cine a decis  sa o puna 
acolo.
   Doamna primar Decu Fănica intervine si  precizează  că  a fost  depozitată  de  Sectia de drumurile 
naționale Fetesti, pentru că o sa vedeți la toate intrările  pe drumul național  3 B se va pune astfel de  
griblură asfaltică .
   Avand în vedere ca toate terenurile din incinta  fostului CAP,   sunt  concesionate, nu  suntem  noi 
răspunzători  pentru această situație.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si întreabă când se preconizează se se convoace ședința 
din luna decembrie.
   Doamna primar Decu Fănica intervine  și precizează că va fi undeva  până în data de 20 decembrie, 
pentru ca trebuie sa se facă închiderea, vor fi si  zilele libere de sarbători.    
    Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care domnul   presedinte de sedinta MARIN IONEL declară
inchisă ședința ordinară a Consiliului Local Stelnica din data de 27.11.2019.

 PRESEDINTE   DE SEDINTA                                              SECRETAR   GENERAL                          
MARIN IONEL                                                                                Mănăilă Petrică
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